



MINISTRY OF PUBLIC HEALTH, HYGIENE AND SOCIAL SECURITY

Public Project and Procurement Management Unit

Person Responsible for Procurement

National Call for Tenders (AAO) Without Prequalification

FOR

**ACQUISITION OF LAND VEHICLES FOR THE HUMAN RESOURCES DEPARTMENT (DRH) OF THE
MINISTRY OF PUBLIC HEALTH (RELEASE)**

Call for Tenders No.: **F002 /AON/CGPMP-MSP/GOUV/2025**

Publication Date: **15/04/2025**

1. This Call for Tenders follows the Procurement Plan published on the website of the Public Procurement Regulatory Authority
2. The Ministry of Public Health has requested and obtained funds from the national government to finance its Tuberculosis Control Program and intends to use a portion of these funds to make payments under the Contract "PROCUREMENT OF LAND VEHICLES FOR THE HRD of the Ministry of Public Health"
3. The Ministry of Health invites sealed bids from eligible and qualified candidates to supply in a single lot

No.	ITEM DESCRIPTION	QUANTITY
	01 Station Wagon VEHICLE	1
01	SUV CAR	1

4. The Contract will be awarded through an open competitive bidding process, as defined in the Public Procurement Act, to all eligible candidates
5. Interested candidates may obtain information from the Permanent Secretariat of the Project Management and Public Procurement Unit of the Ministry of Public Health, located at the intersection of Huilerie and Tombalbaye Avenues, Commune of Gombe/City of Kinshasa, and review the tender documents at the address mentioned below from 8:30 a.m. to 3:00 p.m., Monday to Friday.
6. The qualification requirements are:

a) Financial Capacity:

- Criterion 1: Have achieved an average annual turnover over the last three (03) years: 2021, 2022 and 2023 at least equal to the amount of the submitted offer;

Required documents: Complete financial statements (including the TFR) for the last 3 years (2021, 2022 and 2023) certified by an expert or accounting firm approved by ONEC.

b) Technical Capacity and Experience

- Have executed at least two (02) contracts for similar service providers (supply of rolling stock) over the last five years (2019, 2020, 2021, 2022, 2023) whose amount is equal to or greater than half of the submitted offer.

Required document:

- Provide the relevant certificates or proof of receipt (Contract or Purchase Order and proof of delivery countersigned by all parties, Acceptance Report or delivery note);
- Present the brochures of the proposed rolling stock and the brand name;
- The bidder must have an operational and local after-sales service in the DRC;
- Geographic address of the facilities;
- Provide the manufacturer's authorization or import license in the field related to this contract.

In addition to the documents required by clause 11.1 of the Instructions to Bidders, the Candidate must attach the following documents to its bid:

c) Administrative Requirements

In addition to the mandatory documents that must accompany its bid, as listed in the DPAO (IC31.2), the candidate must also attach the following documents to its bid:

- Written confirmation authorizing the signatory of the bid to represent the candidate (Power of Attorney);
- The status of the company (object conforming to the contract specification);
- A copy of the national identification number;
- A copy of proof of registration with the Trade and Real Estate Credit Register (RCCM), or the equivalent for non-residents;
- A copy of a valid tax certificate with no debit balance, jointly signed by the DGI and the DGDA;
- A copy of the CNSS affiliation certificate and proof of payment of contributions for the months of December 2024, January, and February 2025.

7. Interested candidates may obtain a complete tender document by submitting a written request to the address mentioned below: INRB Concession, intersection of Huilerie and Tombalbaye Avenues, Commune of La Gombe, City of Kinshasa; against a non-refundable payment of two hundred (200) US dollars. Payment will be made to the bank using the collection note indicating the relevant contact details. The tender document can be collected from the CGPMP-MSP at the address indicated above

8. Bids must be submitted to the following address:

Permanent Secretariat of the Project and Public Procurement Management Unit of the Ministry of Public Health, address: intersection of Huilerie and Tombalbaye avenues, Commune of Gombe/City of Kinshasa, no later than May 15, 2025, at 2:00 p.m. local time (UT+1).

Late bids will not be accepted

Tenders will be opened in the presence of the candidates' representatives present at the above address on May 15, 2025, at 2:30 p.m. Kinshasa local time, i.e. (UT+1).

Tenders must include a bid security in the form of a bank guarantee in the amount of CDF 2,500,000, valid for a period of 120 days from the submission deadline.

Tenders must remain valid for a period of 90 days from the submission deadline.

For the Contracting Authority

Dr MUBOYAYI Remata

Director of Cabinet



Disclaimer: The above information is machine translated. For precise details, refer to the original language text given below.



MINISTÈRE DE LA SANTÉ PUBLIQUE, HYGIÈNE ET PREVOYANCE SOCIALE

Cellule de Gestion des Projets et Marchés Publics

Personne Responsable des Marchés

Avis d'Appel d'offres (AAO) national Sans préqualification

POUR

ACQUISITION DES VEHICULES TERRESTRES EN FAVEUR DE LA DIRECTION DES RESSOURCES HUMAINES (DRH) DU MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE (RELANCE)

Appel d'Offres n° : **F002 /AON/CGPMP-MSP/GOUV/2025**

Date de publication : **15/04/2025**

1. Cet Avis d'appel d'offres fait suite au Plan de Passation des Marchés paru sur le site web de l'Autorité de Régulation de Marchés Publics
2. Le Ministère de la Santé Publique a sollicité et obtenu du gouvernement national des fonds, afin de financer son programme de lutte contre la Tuberculose, et a l'intention d'utiliser une partie de ces fonds pour effectuer des paiements au titre du Marché « **ACQUISITION DES VEHICULES TERRESTRES EN FAVEUR DE LA DRH du Ministère de la santé Publique** »
3. Le **Ministère de la Santé** sollicite des offres sous pli fermé de la part de candidats éligibles et répondant aux qualifications requises pour fournir en lot unique

N°	DESIGNATION DE L'ITEM	QUANTITE
01	VEHICULE Station Wagon	1
01	VOITURE SUV	1

4. La passation du Marché sera conduite par Appel d'offres ouvert, tel que défini dans la Loi relative aux marchés publics, à tous les candidats éligibles.
5. Les candidats intéressés peuvent obtenir des informations auprès du **Secrétariat Permanent de la Cellule de gestion des Projets et Passation des marchés Publics du Ministère de la Santé Publique, adresse : croisement des avenues Huilerie et Tombalbaye, Commune de la Gombe/ Ville de Kinshasa**, et prendre connaissance des documents d'Appel d'offres à l'adresse mentionnée ci-dessous **de 08 heures 30 minutes à 15 heures du Lundi au Vendredi**.
6. Les exigences en matière de qualification sont :

a) Capacités financières :

- **Critère 1 :** Avoir réalisé un chiffre d'affaires annuel moyen au cours des trois (03) dernières années : 2021, 2022 et 2023 au moins égal au montant de l'offre soumise ;

Documents requis : Les états financiers complets (y compris le TFR) de 3 dernières années (2021, 2022 et 2023) certifiés par un expert ou cabinet comptable agréé par l'ONEC.

b) Capacités techniques et expérience

- Avoir exécuté au moins deux (02) contrats portant sur les prestataires similaires (fourniture des matériels roulant) au cours de cinq dernières années (2019, 2020, 2021, 2022, 2023) dont le montant est égal ou supérieur à la moitié de l'offre soumise.

Document requis :

- Fournir les attestations ou preuves de réception y relatives (Contrat ou Bon de commande et les preuves de livraison contresignées par toutes les parties, Procès-Verbal de réception ou bon de livraison) ;
- Présenter les prospectus des matériels roulants proposés et le nom de la marque ;
- Le soumissionnaire doit avoir un service après-vente opérationnel et de proximité en RDC ;
- Adresse géographique des installations ;
- Fournir l'autorisation du fabricant ou licence d'importation dans le domaine en rapport avec ce marché.

En sus des documents requis par la clause 11.1 des Instructions aux soumissionnaires, le Candidat doit joindre à son offre documents suivants :

c) Exigences administratives

Outre les documents obligatoires devant accompagner son offre, tels que repris aux DPAO (IC31.2), le candidat doit également joindre à son offre les documents suivants :

- Confirmation écrite habilitant le signataire de l'offre à représenter le candidat (Procuration) ;
 - Le statut de l'entreprise (objet conforme à la spécification du marché) ;
 - Une copie du numéro d'identification nationale ;
 - Une copie de preuve d'enregistrement au Registre de Commerce et du Crédit Immobilier « RCCM », ou l'équivalent pour le non-résident ;
 - Une copie de l'attestation fiscale en cours de validité sans solde débiteur signée conjointement par la DGI et la DGDA ;
 - Une copie de certificat d'affiliation à la CNSS et les preuves de paiement des cotisations pour le mois de décembre 2024, janvier et février 2025.
7. Les candidats intéressés peuvent obtenir un dossier d'Appel d'offres complet en formulant une demande écrite à l'adresse mentionnée ci-après **Concession INRB, croisement des avenues Huilerie et Tombalbaye, Commune de la Gombe, Ville de Kinshasa** ; Contre un paiement non remboursable de **deux cents (200) dollars américains**. Le paiement s'effectuera à la banque moyennant la note de perception indiquant les coordonnées y relatives. Le document d'appel d'offres est à retirer à la CGPMP-MSP à l'adresse indiquée ci-dessus.
8. Les offres devront être soumises à l'adresse ci-après :
Secrétariat **Permanent de la Cellule de gestion des Projets et des marchés Publics du Ministère de la Santé Publique**, adresse : **croisement des avenues Huilerie et Tombalbaye, Commune de la Gombe/ Ville de Kinshasa**, au plus tard le **15 mai 2025** à 14h00 heure locale (TU+1).

Les offres remises en retard ne seront pas acceptées.

Les offres seront ouvertes en présence des représentants des candidats présents à l'adresse ci-dessus le même le **15 mai 2025** à **14h30 heure locale de Kinshasa, soit (TU+1)**.

Les offres doivent comprendre une garantie d'offre sous forme d'une garantie bancaire d'un montant de **2.500.000 CDF**, valide pendant une durée de 120 jours à compter de la date limite de soumission.

Les offres devront demeurer valides pendant une durée de 90 jours à compter de la date limite de soumission.

Pour l'Autorité Contractante

Dr MUBOYAYI Remain

Directeur de Cabinet

